
na òu ž iadne j  odpovede,  je  
nevidite¾ná.
 Mnohí ¾udia sa búria, že Boha nevidia, 
a preto nechcú veri�. Preèo sa èlovek 
nevzbúri proti gravitácii? Však nevidí 
sily, ktoré ju spôsobujú. Èlovek, ktorý 
sa narodí na tento svet, rastie. Rastú 
mu napríklad kosti, a to všetko vzniklo 
zo semena semien, zo slova. A nie 
náhodou, ale to urobil ve¾ký Boh a 
všetko to dokonale naplánoval, aj 
dnešný veèer. Bude tu horie� dnes 
veèer Božia láska, Boží oheò a táto 
Láska spáli každú slabos� v tvojom 
živote. „
Musíme si uvedomi�, že v nás je smr� 
už od narodenia. Až cca 96%-97% 
vesmíru tvorí nieèo pre nás neznáme, 
nepreskúmané. Ale Boh, ktorý Ho 
stvoril, nám oznámil a poslal Ježiša 
Krista, svojho Syna na Zem. Celú 
energiu vo vesmíre ovláda jedna ve¾ká 
Láska. V ten veèer si bol sem pozvaný 
alebo poslaný, aby si vydával 
svedectvo Bohu. Bol si tu, lebo �a 
niekto poslal alebo zavolal, aby si 
poèul, že Ježiš má to, èo ty potrebuješ 
a prišiel, aby �a zmenil. Keï Ježiš 
príde k tebe a pozrie sa na teba, Jeho 
poh¾ad zmení všetko v tvojom živote, 
tak ako to zmenil v živote Zachea v 
Evanjeliu sv. Lukáša (Lk. 19,8). 
Èloveka zmení to, ak sa vystaví 
Ježišovmu poh¾adu. Ak prijmeš 
Ježišov poh¾ad na seba, to �a zmení. V 
tom poh¾ade uvidíš aj všetko to, èo v 

vedená k tomu, aby všetko robila z 
vlastných síl, no v istom bode sa 
dostala na dno svojich síl, nastala 
situácia, keï si sama nevedela rady.
Vtedy sa dopoèula sa o Ježišovi, ktorý 
dokáže  všetko zmeni�, aj chorobu na 
zdravie, že prišiel na Zem, odpustil jej 
hriechy a ponúkol jej svoju ruku, aby ju 
vytiahol z toho bahna, neváhala a 
odvtedy, ako Ho prijala za svojho Pána 
a Spasite¾a, jej pomáha vždy a vždy.
Fero to tiež nemal ¾ahké. S Pánom sa 
stretol v jedno nede¾né ráno na 
Bohoslužbe, zažil pritom neopísate¾ný 
nádherný pocit, no nevydržal a vrátil 
sa do sveta, na diskotéky, ...,  a darmo 
tam h¾adal to dobré, èo zažil pri 
stretnutí s Pánom, no nenašiel. Vláèil 
ho hriech, cítil nenávis� voèi sebe 
samému. Stretol však niekoho- 
pastora, kto ho opätovne pozval na 
Bohoslužbu, vrátil sa k Pánovi, dostal 
odpovede na všetko, pod nohy dostal 
Skalu -Ježiša Krista a zaèal pre neho 
úžasný život s Bohom. Dnes je už šes� 
rokov uzdravený z rakoviny, ktorá ho 
nemilosrdne napadla. Ïakuje za 
všetko Ježišovi Kristovi a vyznáva, že 
je jeho Pánom a Spasite¾om a Bohom 
a všetkým. Potom sme ešte chválami 
požehnali Jeruzalem - Shalom 
Jeruzalem, kde prebýva Božia sláva a 
po ukonèení chvál, slova sa ujal pastor 
cirkvi:
„Dnes sa vyleje ví�azstvo Ježiša Krista 
do našich životov, oslobodí nás z 
každého hriechu, choroby a slabosti. 
Sladká je prítomnos� Pána a dnes 
pôjdeme odtia¾ ako ví�azi. Vesmír
nevznikol náhodou a k tomu názoru 
dospeli mnohí vedci. Vo vesmíre 
pôsobí gravitácia, temná energia, 
ktorá ani nie je ešte preskúmaná, niet 

20 REPORTÁŽ Z MISIJNÉHO �AŽENIA

V horúcich letných dòoch zaèalo naše 
letné misijné �aženie jedným horúcim 
piatkovým podveèerom v Rožòave.
Vonku teploty nad 30°C, akoby sme 
boli niekde v trópoch, možno na 
Judskej púšti, ako v tých èasoch 
uèeníci, keï ich Pán posielal šíri� 
Slovo o Òom a Jeho zmàtvychvstaní, o 
Jeho zázrakoch, že nás ¾úbi, že je 
stále s nami, že i dnes má zázrak pre 
nás, že žehná náš život. Ideme, veï 
vieme, že On, Ježiš, nás osvieži, 
obèerství. A tak v priestoroch 
svadobnej siene v centre mesta 
spievame nášmu Bohu chvály,
chválime Ho radostne -  „Viem, Ježiš, 
môj Pane, že ma ¾úbiš, viem, Ježiš, že 
stále máš ma rád“ – dvíhame svoje 
ruky k Nemu, tlieskame a spievame, 
že Boh dobrý je.
Prišli viacerí Rožòavèania, ba niektorí 
aj z väèšej vzdialenosti, rodièia s de�mi 
i so starými rodièmi. Sú medzi nimi, i tí, 
ktorí chodia pravidelne na naše 
Bohoslužby do Košíc. My, Košièania, 
sme prišli v úctyhodnom poète, ledva 
sme sa pomestili do áut. Úvodné slová 
na privítanie, už ako zvyèajne, povedal 
brat Tomáš starší. Nezabudol 
pozdravi� i tých, ktorí už permanentne 
prichádzajú na naše misijné stretnutia 
v Rožòave už roky. Na tvári sa mu 
zraèí rados�, že ich opä� vidí a aj nás 
teší, že sú takí vytrvalí a niè ich 
neodradí od toho, aby poèuli Božie 
slovo a odniesli si zázrak od Ježiša. 
Aby sme povzbudili tunajších ¾udí vo 
viere, sestra Pa�a a brat Fero sa opä� 
podujali, že vyrozprávajú svoje 
príbehy o tom, ako sa oni rozhodli pre 
Ježiša Krista,  aká „tànistá“ bola ich 
cesta, kým došli k tomuto rozhodnutiu. 
Sestra Pa�a  bola doma v rodine 
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